
Generalforsamling d. 16.august 2022

Dagsorden

Der skal stemmes om vi skal have lagt strøm ind, samt klargøring, således alle kan få strøm
til deres bil.

Dirigent: Kirsten

Da vi bor i lejligheder er det ikke muligt for den enkelte lejer selv at vælge udbyder, da vi skal
have en løsning, som kan “snakke” sammen hvis alle skal have strøm.

Bestyrelsen/arbejdsgruppen har valgt at samarbejde med Atea, da de har en løsning, der
dækker vores behov. Derfor havde vi inviteret en repræsentant fra Atea, Filip, til at svare på
tekniske spørgsmål. Rita fremlagde kort hvad tilbuddet indeholdt.
Der vil blive forberedt strøm til alle 24 pladser. Bestyrelsen / arbejdsgruppen har valgt at
samarbejde med Atea, som har en løsning, hvor alle kan være tilkoblet en ladestander på én
gang. (dog med en lavere KW). Der vil komme en stander på hver anden plads, idet der er 2
udtag på hver ladestander. Disse ladestandere opsættes løbende efter beboernes behov.
Forberedelserne vil koste ca. 10.500 pr. p-plads. Tilkobling af el vil koste ca. 5000 kr, da en
elstander koster ca. 10.000 kr. Ejerforeningen vil lægge ud for de ledige eludtag indtil dette
skal anvendes.

Ved afstemningen var der:

For forslaget: 20
Mod forslaget :1
Ikke mødt: 3

Referent: Dorthe


